
СОАВТОР ИГРЫ "POWER INSIDE"
СООСНОВАТЕЛЬ 
ТК «АКАДЕМИЯ  ИГРЫ»
ТРЕНЕР КУРСА

Константин Галюк

Прошел(а) соответствующее обучение, а именно: Курс по применению психологической прикладной игры
«POWER INSIDE», состоящий из освоения теоретических знаний, практической отработки и
индивидуальных консультаций.  
Имеет право ее использования, в том числе, на коммерческой основе, в соответствии с правилами и
инструкциями.

Форматы обучения – онлайн курс, дистанционные консультации, общий зачет.
Общий объем обучающей программы составляет 24 академических часов (0,8  кред. ЕКТС). Согласно программе
"Подготовка специалистов по использованию психологической игры "POWER INSIDE"" и усовершенствовании
компетентности согласно программе курса.
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CO-AUTHOR OF THE GAME
"POWER INSIDE"
CO-FOUNDER
TC "GAME ACADEMY"
COURSE TRAINER:

KOSTIANTYN  HALIUK

BOUGHT THE OFFICIAL SET of the coaching game "POWER INSIDE" 
Completed the appropriate training, namely: A course on the use of the coaching application game "POWER
INSIDE", which consists of mastering theoretical knowledge, practical training and individual consultations.  
She(he) can use it, including on a commercial basis, in accordance with the rules and instructions.

Learning formats - online course, remote consultations, general test. 
The total amount of the training program is 24 academic hours (0.8 ECTS credits). According to the program "Training of
specialists in the use of the "POWER INSIDE" coaching game" and improvement of competence according to the course
program.
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